



الإمارات للمطربات Emirates Refreshments

Delegation to attend the General Assembly meeting

I'm the undersigned below
Shareholder no.....
In my capacity as a shareholder in Emirates Refreshments (P.J.S.C), Holder of shares.
And pursuant to the powers vested in me under the article (38) of the Company's Article of Association .

I hereby delegate Mr./Mrs.....
to attend the General Assembly Meeting in the time and place as stated in the invitation letter .

Issued on / /2023

Signature

Remark :

According to Clause (2) of Article (40) of the Governance Guide the shareholder signature on the written delegation referred in note (2a) above shall be the signature approved by any of the following entities:

1. Notary Public.
2. Commercial chamber of economic department in the State.
3. Bank or company licensed in the State, provided that the agent shall have account with any of them.
4. Any other entity licensed to perform attestation works.

A corporate person may delegate one of its representatives or those in charge of its management under a resolution passed by its Board of Directors or any similar entity to represent such corporate person in any General Assembly Meeting of the Bank. The delegated person shall have the powers as determined under the delegation

After completing the Proxy form, please send it along with the supporting documents to: Jyotica.kapoor@erc.ae

توكيل بشأن حضور اجتماع الجمعية العمومية

أنا الموقع أدناه
مساهم رقم
بصفني مساهما في شركة الامارات للمطربات (ش.م.ع)
بعدد..... سهم

وعملا بالسلطات المخولة لي بموجب المادة (38) من النظام الاساسي للشركة .

أوكل السيد /ة
لحضور اجتماع الجمعية العمومية في الزمان والمكان المحددين في خطاب الدعوة .

تحرر في / / 2023

التوقيع

ملاحظة :

بناء على متطلبات البند (2) من المادة (40) من دليل الحكومة يتعين أن يكون توقيع المساهم الوارد في الوكالة المشار إليها في البند (2a) و التوقيع المعتمد من/لدى إحدى الجهات التالية :

- 1- الكاتب العدل.
- 2- غرفة تجارة أو دائرة اقتصادية بالدولة .
- 3- بنك أو شركة مرخصة بالدولة شريطة أن يكون للموكل حساب لدى أي منهما .
- 4- أي جهة أخرى مرخص لها للقيام بأعمال التوثيق للشخص الاعتباري أن يفوض أحد ممثليه أو القائمين على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه، ليمثله في اجتماع الجمعية العمومية للبنك، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب

بعد استكمال تعبئة نموذج التوكيل يرجى ارساله الى الشركة برفقة المستندات المطلوبة على الايمايل التالي : Jyotica.kapoor@erc.ae

